
	



	

	

1.	世界最高虹身成就獨掌人：多智欽法王 	

多智欽法王是全世界唯一大圓滿龍欽寧體的獨掌總教主，包括全世界各大寺

系的所有龍欽寧體傳承，全都是由多智欽大法王為他們灌頂傳的法。沒有多

智欽大法王就沒有寧瑪巴龍欽寧體大圓滿的最高密法。	

2006 年 12 月，當多智欽大法王見到《正法寶典》後，驚嘆於第三世多杰羌
佛雲高益西諾布的成就，當即寫了賀信，稱第三世多杰羌佛的成就是真正的

奇蹟，超常地表現了佛法的真諦。	

	

	

1. THE WORLD’S SOLE HOLDER OF THE HIGHEST RAINBOW BODY 
ACCOMPLISHMENT DHARMA: H.H. DHARMA KING DODRUPCHEN 
 
 
H.H. Dodrupchen Rinpoche is the supreme leader and sole holder in the entire world of the complete Great 
Perfection Longchen Nying-thik Dharma. All of the Longchen Nying-thik lineages practiced in each of the 
major monasteries around the world originated from initiations performed by and dharma transmitted by H.H. 
Great Dharma King Dodrupchen. Without H.H. Great Dharma King Dodrupchen, there would be no Longchen 
Nying-thik Great Perfection, which is the highest esoteric dharma in the world. 
 

After reading the book A Treasury of True Buddha-Dharma in December of 2006, H.H. Great Dharma King 
Dodrupchen marveled at the accomplishments of H.H. Dorje Chang Buddha III Wan Ko Yeshe Norbu and 
promptly wrote a congratulatory letter. In the letter, he stated that the accomplishments of H.H. Dorje Chang 
Buddha III are truly miraculous and demonstrate in an extraordinary way the absolute truth of the Buddha-
dharma.	



 
 
 
頂聖仰諤雲高益西諾布： 

讓我藉此機會謝謝您的《正法寶典》──我是從國際佛教僧尼總會收到這本書的。這本書
令人驚嘆和不可思議，並且鼓舞人心。您的成就是真正的奇蹟，超常地表現出了用語言能夠表
達出來和語言所不能表達出來的佛法真諦。我希望您繼續您偉大的事業，並且我將為您的長壽
和通過您的先覺來弘揚佛法而祈禱！ 

 

您的真誠的 
 

多智欽仁波且 
2006年 12月 14日 
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